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Abstract

This paper seeks to emphasize one of the most important concepts in sociological
analysis: the concept of power. We focus on two levels of analysis. (1) power from
the macro-sociological perspective, (2) power from the micro-sociological
perspective.

At the macro-sociological level, we introduce the Marxist, Functionalist and Weberist

theories. At the micro-sociological level, we focus on two main theories: exchange
and constructivist (interactionist) approaches. Through this analysis, we highlight the
various implication, components and dimensions that many sociologists put forward
for the concept of power.

Keywords : Power, macro-sociological perspective, micro-sociological perspective.

Résumé

Cet article essaie tant soit peu de décortiquer certaines des multiples facettes du
concept de pouvoir. L’on privilégiera deux niveaux d’analyse que sont respectivement
les macro et micro-sociologies. La théorie macrosociologique présentera les traditions
marxienne, fonctionnaliste et wébérienne tandis que 1’exposé microsociologique
focalisera sur deux ensembles théoriques en 1’occurrence la théorie de 1’échange et
celle constructiviste. Cette derniére mettra essentiellement le curseur sur trois
variantes:  D’interactionnisme  symbolique, 1’ethnométhodologie et la
phénoménologie. Chemin faisant, nous insisterons sur les diverses significations,
composantes et dimensions du concept pouvoir ; celles qui ont été théorisées au fil
des ages par les différentes écoles concurrentes.

Mots clés : Pouvoir, perspective macrosociologique, perspective microsociologique.
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process: the case of a university budget, in Administrative Science Quarterly, Vol.
19, N°. 2, 1974, 135-151.

3 Mary Rogers, The Topic of Power, in Human Studies, Vol. 5, N° 3, 1982, 183-194.
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